
 
 
 
 

Valgenhedsmøde Skive den 3. marts 2024 kl. 12.00 i frokoststuen 
 
Dagsorden: 
 

1. Velkomst 
 
Velkommen til alle 
Ifølge vores forretningsorden skal der indkaldes til 
valgenhedsmøde med mindst 14 dages varsel. 
I har fået indkaldelsen den 14.02.2025, så med mindre nogen er 
uenige, erklære jeg mødet for beslutningsdygtig. 
 

2. Valg af referent 
 
Jeg foreslår Laura. 
 
Laura Amalie Østergaard blev valgt, (Det der står med rødt er 
indsat af referent) 
 

3. Godkendelse af forretningsorden 
 
Jeg har lavet nogle ændringer, de fleste af dem konsekvens 
rettelser, som følge af, at forbundet ændrerede i sine vedtægter på 
en ekstraordinær kongres den 15. november 2023, og så er SKAT 
ændret til Skatteforvaltningen, ellers tror jeg ikke der er nogen 
ændringer. 
 



Jeg har sendt mit forslag ud til jer, så medmindre nogen af jer 
insistere på, at vi gennemgår ændringerne, så gør vi det ikke, og så 
vil jeg bare spørge om der er nogen der har bemærkninger, eller 
om vi kan godkende den ændrede forretningsorden? 
 
Forretningsordenen blev godkendt 
 

4. Beretning 
 
Vi har afholdt medlemsmøder,  
- et valgmøde i januar 
- et medlemsmøde i maj hvor Charlotte deltog 
- et medlemsmøde i oktober, hvor vi drøftede, hvad der var på 

det kommende repræsentantskabsmøde i DTS 
- et medlemsmøde i november hvor Jørn deltog 
- et medlemsmøde, også i november hvor tjenestemændenes 

forsikring deltog 
- og så selvfølgelig 2 medlemsmøder i december, hvor man 

kunne vælge hvilke et man ville deltage i, og få lidt julemad, 
og stille alle de faglige spørgsmål vedrørende 
tillidsmandsarbejdet������ 

 
Vi har tidligere besluttet, at vi forsøger at holde et medlemsmøde 
hvert kvartal, og vil høre om vi skal fortsætte med dette? 
• Ønsker fortsættelse. 

Hvad med julemøderne? 
• Blandet holdninger: der blev nikket og sagt: ”det var 

hyggeligt”, dog en oplyste, at det var lidt overkill, da der i 
forvejen sker meget i december. Udvalget vælger.   

Jeg har fået et forslag om, at vi kunne invitere PFA og Hans 
Holmer, til at fortælle om pension. Ville det være noget? 



• Ja tak – forslag til et møde, hvorefter vedkommende ville 
være der hele dagen, så man kunne stille spørgsmål til 
vedkommende. 

Er der nogen forslag til noget andet? 
• En forslår tjenestemændenes forsikring igen, denne gang med 

vedkommende fra Viborg. Enighed om, at det ikke var 
ønsket. 

• En forslår at lægge møderne mandag eller torsdag, hvor 
selskaber møder ind. 

 
Alt det andet, der er forgået i årets løb, må I læse om i Kreds 1´s 
beretning, når den kommer. Jeg har valgt kun at fortælle om, hvad 
der kun vedrører Valgenhed Skive 
 

5. Aktuelt  
• En i gruppen er veganer. Så veganske alternativer til mad. 

 
OK26 
Er der nogen ønsker/forslag til hvad vi skal gå efter? 
• Der aftales, at hvis dette er tilfældet, sender vedkommende en 

mail til Britta. 
 
Tillægsforhandling 
Husk nu at sende skema til mig 
 
Er der noget jeg har glemt? 
 

6. Valg af 1 TR (jeg genopstiller) 
• Ønsker Britta genvalgt. 

 
 



7. Eventuelt 


